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Protokół / sprawozdanie z posiedzenia 

Komisji Dialogu Obywatelskiego ds. Środowiska 

02.06.2021 w trybie zdalnym 
 

OBECNI na posiedzeniu   
(skład zmienny, część osób wychodziła po omówieniu danego tematu) 

Członkowie KDO ds. Środowiska 

1. Towarzystwo na Rzecz Ochrony Przyrody – z up. Tomasz Fiszer 

2. Stowarzyszenie na Rzecz Ochrony i Rozwoju Dębnik – Jolanta Kapica 

3. Fundacja Aeris Futuro – Joanna Mieszkowicz 

4. Stowarzyszenie Ruch Ekologiczny Św. Franciszka z Asyżu 

5. Stowarzyszenie Łąki Nowohuckie – Jerzy Skibiński 

6. Stowarzyszenie Zielone Kliny – Małgorzata Mucha 

7. Fundacja Otwarty Plan – Małgorzata Małochleb 

8. Stowarzyszenie Nasza Olszanica – Tomasz Fiszer 

9. Stowarzyszenie na Rzecz Toń – z up. Jolanta Kapica 

10. Fundacja Dzika Klinika – Joanna Wójcik 

11. Stowarzyszenie Zielone Swoszowice – z up. Tomasz Fiszer 

12. Stowarzyszenie Kraków dla Mieszkańców – Adrianna Siudy, Joanna Kądziołka 

13. Fundacja Dzieci w Naturę – Kasper Jakubowski (w zastępstwie). 

14. Fundacja Instytut Polityk Publicznych – Konrad Szpak 

15. Wydział Kształtowania Środowiska Urzędu Miasta Krakowa – Jolanta Zając 

 

Goście 

1. Rada Miasta Krakowa – Jan Stanisław Pietras 

2. Akcja Ratunkowa dla Krakowa – Paulina Poniewska 

3. Akcja Ratunkowa dla Krakowa – Maciej Fijak 

4. Wydział Planowania Przestrzennego UMK – Tomasz Antosiewicz 

5. Wydział Planowania Przestrzennego UMK – Marceli Łasocha 

6. Zarząd Dróg Miasta Krakowa – Magdalena Mardyła 
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Plan posiedzenia w dniu 02.06.2021 w trybie zdalnym. 

 

1. Użytek ekologiczny na Klinach – kontynuacja. 

2. Informacja na temat nowego "Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Krakowa”. 

3. Zeroemisyjny Kraków – informacja na temat projektu. 

4. Informacja na temat postępów realizacji Ośrodka Rehabilitacji Dzikich Zwierząt w 

Krakowie. Zakończenie tworzenia koncepcji Ośrodka. 

5. Zabezpieczenia ekranów akustycznych przed kolizjami ptaków – kontynuacja. 

6. Sprawy bieżące. 

 

 

Ad. 1. Użytek ekologiczny na Klinach - kontynuacja. 

 

W dyskusji w tym temacie zabrali głoś: Tomasz Fiszer, Małgorzata Mucha, Jan Pietras, Jolanta 

Kapica. 

 

Tomasz Fiszer odczytał pismo dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska Małgorzaty 

Mrugała z dnia 31.05.2021 WS-07.6121.209.2021.JS, jak również przypomniał pismo 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska z dnia 26.05.2021 OP.070.8.2021.TC/KW.6 

(przesłanego do członków KDO), w którym działania dewelopera doprowadziły do zniszczenia 

chronionych gatunków roślin i zwierząt oraz ich siedlisk, a sprawa została skierowana na 

Policję. 

 

Małgorzata Mucha przedstawiła obecną sytuację w temacie użytku. Deweloper zaorał część 

łąk, niszcząc siedliska. W czasie najbliższej sesji Rady Miasta Krakowa w dniu 09.06.2021 

będzie uchwalona uchwała na temat użytku. 

 

Jan Pietras omówił granice użytku w etapie aktualnie procedowanym i kolejnych etapach. 

Istotnym elementem jest badanie hydrogeologiczne, które ma istotny wpływ na użytek 

ekologiczny. I w najbliższych tygodniach najistotniejsze jest, czy będzie procedura o powołanie 

użytku ekologicznego, czy nie. Użytek ekologiczny powinien być powołany w obszarze 

cennym przyrodniczo i hydrogeologicznym, tym bardziej że na obrzeżach występują elementy, 

które mają istotny wpływ. 

 

 

 

Ad.2.  Informacja na temat nowego Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Krakowa. 

 

W dyskusji w tym temacie uczestniczyli: Tomasz Fiszer, Tomasz Antosiewicz, Marceli Łasocha, 
Maciej Fijak, Jolanta Kapica. 

Przedstawiciele Wydziału Planowania Przestrzennego przedstawili prezentację dotyczącą 
przygotowywanego nowego Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania prze-
strzennego Miasta Krakowa, która będzie przesłana do KDO ds. Środowiska. 

Wydział Planowania Przestrzennego odniesie się pisemnie do pytań skierowanych do WPP 
przez KDO, które również zostały uwzględnione w treści uchwały nr 9/2021 przegłosowanej 
podczas posiedzenia. 
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Głosowanie nad uchwałą Nr 9/2020 

Za: 13 

Wstrzymujących się: 1 

Przeciwko: 0    

 

 

Ad. 3. Zeroemisyjny Kraków – informacja na temat projektu. 

  

W dyskusji w tym temacie uczestniczyli: Tomasz Fiszer, Małgorzata Małochleb, Joanna Ką-
dziołka, Jolanta Kapica. 

Ponieważ zaproszeni przedstawiciele Wydziału Gospodarki Komunalnej nie byli obecni na po-
siedzeniu (Tomasz Fiszer przedstawił pismo skierowane do KDO w tej sprawie Kraków z dnia  
28.05.2021, GK-05.7001.46.2019.MM) – Małgorzata Małochleb i Joanna Kądziołka, biorące 
udział z ramienia KDO ds. Środowiska w spotkaniach w tym projekcie, omówiły  program Ze-
roemisyjny Kraków z punktu widzenia organizacji pozarządowych. 

 

 

Ad. 4. Zabezpieczenia ekranów akustycznych przed kolizjami ptaków – kontynuacja. 

 

W dyskusji w tym temacie wzięły udział: Joanna Wójcik, Magdalena Mardyła 

Joanna Wójcik omówiła pismo skierowane do Zarządu Dróg Miasta Krakowa, z wykazem ekra-
nów koniecznych w pierwszej kolejności do oklejenia. 

Magdalena Mardyła potwierdziła przyjęcie dokumentu oraz zadeklarowała, że ZDMK przystąpi 
bez zbędnej zwłoki do wyceny kosztów zabezpieczenia ekranów, którą przedstawi na kolejnym 
posiedzeniu KDO. 

 

 

Ad. 5. Informacja na temat postępów realizacji Ośrodka Rehabilitacji Dzikich Zwierząt 

w Krakowie. Zakończenie tworzenia koncepcji Ośrodka. 

  

W dyskusji wzięli udział: Joanna Wójcik, Tomasz Fiszer, Jolanta Kapica.  
  
Joanna Wójcik omówiła aktualny stan prac związanych z przygotowaniem koncepcji Ośrodka 
Rehabilitacji Dzikich Zwierząt w Krakowie, szczegółowe założenia przygotowanej przez 
projektantów koncepcji oraz harmonogram inwestycji. Koncepcja będzie teraz procedowana 
przez Radę Miasta Krakowa.  
 
 
 
Ad.6. Sprawy bieżące.  

 

 

Protokołował: 
Tomasz Fiszer 

Przewodniczący KDO ds. Środowiska 

 


